



HARROW
INTERNATIONAL SCHOOL
哈罗国际学校
SHENZHEN QIANHAI 深圳前海

Harrow Shenzhen Scholarships Application Form 哈罗深圳奖学金申请表

Harrow Shenzhen is proud to announce our Scholarship programme for students who will enter Year 9 to Year 12 year groups. In addition to the obvious public recognition, honour and intrinsic benefits of being awarded a scholarship, the successful applicant will receive a remission on tuition fees. Applicants will undergo formal assessments and interviews with key senior staff, including the Head Master. Please complete and submit the relevant sections overleaf.

This form, along with supporting evidence, must be submitted to the email address:
Scholarships@harrowshenzhen.cn

哈罗深圳奖学金项目隆重上线。该奖学金对所有即将入读哈罗深圳 9-12 年级的学生开放。成功申请奖学金的学生，不仅能收获一份莫大的荣誉，还能获得一定比例的学费减免。申请人需经过正式的测评并与学校资深老师及校长面谈。此表连同证明材料必须提交到我校奖学金委员会邮件地址：
Scholarships@harrowshenzhen.cn

1. Pupil's Information 申请人信息

Student Name 学生姓名	
Year Group to apply for 申请年级	
A Level subjects you are considering to study (only for students to apply for Year 12) 打算学习的 A Level 学科 (仅针对申请 12 年级)	
Type of Scholarship (You can only apply for ONE type of scholarship.) 奖学金类别 (最多选择一项奖学金类别进行申请)	<input type="checkbox"/> Academic Award 学术卓越奖 <input type="checkbox"/> Art & Performance Award 艺术卓越奖 <input type="checkbox"/> Music Award 音乐卓越奖 <input type="checkbox"/> Sports Award 体育卓越奖

Educational Excellence for Life and Leadership
育以至善 • 卓以领航

HARROW SHENZHEN QIANHAI 哈罗深圳前海
No.39 KeChuang Road 6, Nanshan District, Shenzhen City, China, 518054
中国深圳市南山区科创六路 39 号, 邮政编码: 518054
Tel 电话 +86 755 8898 7618 www.harrowshenzhen.cn



2. Achievements 成就

2.1 List below any significant achievements in the past 3 years.

请罗列过去 3 年间你所取得的显著成就。

Achievement 所获成就	Level (if applicable) 等级 (如有)	Date 所获成就时间

2.2 Describe your current involvement in activities inside and outside of school e.g. competitions, societies, clubs, exhibitions, choirs, orchestras, teams, etc.

请详述目前你在校内外所参与的活动，例如竞赛、社团、俱乐部、展览、合唱团、管弦乐队、运动队等。

--



2.3 For Music Award applicants, please give details of your primary instrument(s).
若你申请音乐卓越奖，请详述你的主修乐器。

Instrument/Voice 乐器/声乐	Length of Learning 学习时间	Grade 等级	Score in Most Recent Exam 最近一次考试中所取得的成绩

2.4 For Music Award applicants, please give details of highest theory exams passed.
若你申请音乐卓越奖，请详述你所通过的最高等级的音乐理论考试。

2.5 For Music Award applicants, please submit a pre-recorded video of two pieces of music (total no longer than 10 minutes).
若你申请音乐卓越奖，请提交 2 支音乐表演的视频，总时长不超过 10 分钟。

2.6 For Art Award applicants, please submit a digital portfolio of art work which has been produced within approximately the last 12 months, and demonstrates different techniques.



若你申请艺术卓越奖，请提交你在过去 12 个月内创作的艺术作品合集，这些作品需展示不同的艺术手法。

3. Reference Details 推荐人信息

Please complete the details of **ONE** teaching professional who can comment on your suitability for a Scholarship.

需由一位相关领域的专业老师作为奖学金推荐人，推荐人将会就你是否适合获得该奖学金做出评价。

Name of Referee 推荐人姓名	
Position 职位	
Email Address 邮箱	
School/Organisation 所在学校/机构组织	

4. Personal Statement 个人陈述

This statement forms part of the Scholarship application procedure and will be considered together with the Scholarship assessment(s) and performance at interview. Please explain below, why you wish to be considered for this scholarship.

此份个人陈述是奖学金申请的一部分，将与测评和面试表现一同纳入评估。请详述为什么你希望获得该奖学金，为什么你认为自己适合获得该奖学金。



I declare that the information given in support of this Scholarship application is accurate and complete. I understand that any misrepresentation will disqualify my application.

我声明我所提供的与奖学金申请相关的信息和作品是准确和完整的。我明白任何虚假陈述都将取消我的申请资格。

Signature of Candidate 申请人签名:

Date 日期:

Signature of Parent/Guardian 家长/监护人签名:

Date 日期:





HARROW
INTERNATIONAL SCHOOL
哈罗国际学校
SHENZHEN QIANHAI 深圳前海

